



UNTUK SIARAN SEGERA

**PERSIDANGAN HIJAU MIDF 2022 BINCANG ISU
ESG, KELESTARIAN DAN MASA DEPAN EKONOMI HIJAU**

Kuala Lumpur, 9 Mac 2022 – Lebih daripada 500 peserta terdiri daripada ahli korporat, agensi berkaitan Kerajaan, organisasi bukan berasaskan keuntungan dan media menghadiri Persidangan Hijau MIDF yang diadakan pagi ini. Persidangan separuh hari yang diadakan secara maya ini menampilkan penceramah dan ahli panel terkenal termasuk YB Dato' Sri Mustapa Mohamed, Menteri di Jabatan Perdana Menteri (Ekonomi) yang telah menyampaikan ucap tama.

Dalam ucap tamanya, YB Dato' Sri Mustapa Mohamed berkongsi aspirasi dan usaha kerajaan menggalakkan sektor korporat negara ini menjadi peneraju dalam gerakan hijau serta berkongsi pendapat dan pandangan beliau mengenai ESG dan peranannya dalam merangsang ekonomi dan masyarakat yang lebih hijau.

Topik perbincangan persidangan ini tertumpu pada isu kelestarian dan bagaimana iklim ekonomi dunia serta perkembangan semasa bakal memberi kesan kepada generasi akan datang dan alam sekitar. Perbincangan turut memberi fokus pada pertimbangan dan cabaran ESG sebelum membuat pelaburan dalam syarikat yang mematuhi ESG, peralihan daripada tenaga bahan api fosil kepada tenaga hijau dan agenda kelestarian masa depan.

“Kami di MIDF percaya kami mesti menjadi perantara berasaskan nilai, bermaksud amalan dan pembiayaan yang kami atur atau sediakan perlu mematuhi prinsip ESG. Mempromosikan ekonomi hijau dan kelestarian adalah sebahagian daripada nilai ini,” kata Pengurusan Kumpulan Pengarah MIDF, Dato' Charon Mokhzani.



Persidangan ini menghimpunkan ahli panel terdiri daripada penerbit, pelabur, pengawal selia, agensi penarafan serta pihak berkepentingan seperti Muazzam Mohamed, Ketua Bahagian Pengawasan Pelaburan PNB, Hazman Hilmi Sallahudin, Ketua Pegawai Pelaburan KWAP dan Datuk Beroz Nikmal Midin, Pengerusi Eksekutif Jentayu Sustainables Berhad, yang membincangkan pendekatan pelaburan dalam syarikat yang mematuhi ESG dan meneliti sama ada pematuhan ini membantu meningkatkan modal dalam sesi panel pertama.

Seterusnya diikuti sesi panel bersama Siti Safinah Salleh, Ketua Pegawai Eksekutif MyPOWER Corporation, Lim Beng Guan, Pengarah reNIKOLA Sdn. Bhd., Promod Dass, Timbalan Ketua Pegawai Eksekutif RAM Holdings Berhad dan Ketua Pegawai Eksekutif RAM Sustainability Sdn. Bhd. yang membincangkan idealisme tenaga hijau dan cabaran pelaksanaannya berbanding tenaga bahan api fosil ketika negara meneruskan peralihan tenaga ke tahap seterusnya.

Sesi panel terakhir menyaksikan penceramah Abdul Razak Abdul Aziz, Ketua Seeder di SEEDS Malaysia, Dr. Wei-nee Chen, Timbalan Presiden New Energy Ventures di Hibiscus Petroleum Berhad dan arkitek futuris, penyokong kelestarian dan aktivis reka bentuk, Ar. Sarly Adre Sarkum membincangkan penawaran dalam agenda kelestarian terhadap sektor terjejas dan berkongsi pandangan mengenai masa depan agenda ini.

Sesi panel dikendalikan oleh Andrew Chan dari Peneraju Kelestarian & Perubahan Iklim Asia Tenggara dari PwC, Datuk Dominic Silva, Ketua Pegawai Eksekutif MIDF Amanah Investment Bank Berhad dan Arina Kok, rakan kongsi, Perubahan Iklim dan Kelestarian dari EY.

###



Tentang MIDF

Kumpulan MIDF menawarkan perkhidmatan perbankan pelaburan, pembangunan kewangan dan pengurusan aset. MIDF melayani para usahawan, syarikat besar dan institusi perniagaan lain.

Malayan Industrial Development Finance Ltd (kini MIDF) ditubuhkan pada 1960 hasil kajian Bank Dunia mengenai kaedah pembiayaan perindustrian di Tanah Melayu, dan selama 61 tahun Kumpulan MIDF telah menjadi sebahagian daripada pembangunan dan pemodenan ekonomi Malaysia dan pasaran modal.

MIDF adalah anak syarikat milik penuh Permodalan Nasional Berhad.

Irmawati Mahamad Tahir

Timbalan Presiden,
Komunikasi Strategik Kumpulan
Ph: (03) 2173 8756
HP: (012) 492 3707
Emel: irmawati@midf.com.my

Farrash Hasbollah

Penolong Timbalan Presiden,
Komunikasi Strategik Kumpulan
Ph: (03) 2772 8756
HP: (019) 661 3535
Emel: farrash@midf.com.my